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ZÁPIS č. 02/2020 
 

Zo zasadnutia komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna 

konaného dňa 15.06.2020 

 

 

Prítomní: Bc. Ľubica Štugnerová, M.A., Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Eva Skačanová, JUDr. 

Karol Vojtko, Mgr. Silvia Dančová 

 

Ospravedlnení: MUDr. Eva Laurinc-Wolframová, MUDr.,  Stefan Arin Ianecsko  

 

Hostia: PhDr. Janka Lemberková, Ľubomíra Auxtová 

 

Rokovanie viedol: Bc. Ľubica Štugnerová, M.A.  predsedníčka komisie pre sociálnu 

a zdravotnú starostlivosť o občanov 

 

 

Program: 

 

1. Privítanie 

2. Prerokovanie materiálov do MsZ – osobitný zreteľ 

3. Rôzne  

4. Diskusia 

5. Záver 

 

 

K bodu 1 

 

Predsedníčka komisie pre sociálnu a zdravotnú starostlivosť o občanov MsZ mesta Brezna Bc. 

Ľubica Štugnerová, M.A. po otvorení zasadnutia privítala všetkých prítomných.  

 

K bodu 2 

 

Prerokovanie materiálov do MsZ – žiadosť Mariany Labonovej o prenájom nehnuteľného 

majetku mesta - 1-izbového nájomného bytu na ul. MPČL 2165/2 Členovia komisie sa žiadosťou 

zaoberali a po zvážení odporúčajú MsZ žiadosť schváliť ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

Stanovisko komisie 

Komisia sa žiadosťou zaoberala a po zvážení odporúčajú MsZ žiadosť schváliť ako prípad hodný 

osobitného zreteľa. 

 

Prítomní: 5 

 

Hlasovanie: za 5, proti 0, zdržal sa  0 

Číslo spisu: Brezno 

2020/10654-3 15.06.2020 



 

 

Prerokovanie materiálov do MsZ – žiadosť Viery Portelekyovej o prenájom nehnuteľného 

majetku mesta Brezno – obytnej miestnosti na ul. Fučíkova 1134/1. Členovia komisie sa žiadosťou 

zaoberali a po zvážení odporúčajú MsZ žiadosť schváliť ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

 

Stanovisko komisie 

 

Členovia komisie sa žiadosťou zaoberali a po zvážení odporúčajú MsZ žiadosť schváliť ako prípad 

hodný osobitného zreteľa 

 

Prítomní: 5 

 

Hlasovanie: za 5, proti 0 

 

 

 

K bodu 3 

 

Rôzne 

 

Členovia komisie sa zaoberali problémom neustáleho neporiadku okolo kontajnerov Humanna. 

Vedúca odboru PhDr. Janka Lemberková prítomných informovala o riešení – štyri kontajnery budú 

umiestnené na TS, ostatné sa odstránia z ulíc mesta. Tiež informovala o zvýšení hliadkovej činnosti 

na detskom  dopravnom ihrisku a ihriska Žihadielko v súvislosti s predošlým incidentom – 

zgrupovanie sa detí vekovej kategórie, pre ktorú detské ihrisko nie je určené a fyzické napadnutie 

školáka skupinou detí. Na detské ihrisko bola nainštalovaná kamera.    

 

 

K bodu 4 

 

Diskusia 

 

V diskusii zazneli pripomienky k školskej dochádzke v čase núdzového stavu – nie práve 

najvhodnejšie riešenie na báze dobrovoľnosti a s tým súvisiace problémy - nejednotnosť prebratia 

učiva, zoskupovanie sa detí (viď vyššie súvisiace s incidentom na detskom ihrisku). 

 

 

K bodu 5 

Zasadnutie komisie ukončila predsedníčka komisie Bc. Ľubica Štugnerová, M.A. a poďakovala 

prítomným za účasť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Ľubica Štugnerová                                                            Mgr. Janka Zubáková 

  predsedníčka komisie                                                                        sekretárka komisie                                             

 

 

 


